



Dokumentdatum: 2024-09-16

Utskriftsdatum: 2024-09-20

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:04

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Fredrik Selin vald till ordförande  
Isabella Backman vald till sekreterare  
Nelly Cedergren till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis  
hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren,  
Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Nelly  
Cedergren, Simon Andersson, Suzette Finne

Medlemmar:

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

Tre ändringar under diskussion har gjorts

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Styrelsemöte
- Förberett för a-kit
- Geofika



Dokumentdatum: 2024-09-16

Utskriftsdatum: 2024-09-20

- **Vice ordförande**
  - Gruppchatt med GARM
  - Penstore
  - Sveriges ingenjörer GARM, CV-Workshop och föreläsning
  - Hämtat paket till A-kitten
  
- **Ekonomiansvarig**
  - Bakat och sålt Geofika
  - Mottagit paket med saker till A-kit
  
- **Utbildningsansvarig**
  - Fått mail från Sofia Lidelöw (programansvarig) om vi kan delta på 5-tek samt hjälpa till på 5-tekens utbildningsmessa
  
- **Eventansvarig**
  - Varit på möte med geosektionens eventutskott
  - Skickat bidragsansökan till SBN
  - Geofika
  
- **Resansvarig**
  - Bakat och hållit i Geofika
  - Mottagit paket med saker till A-kit
  
- **Informationsansvarig**
  - Bakat inför Geofika
  - Publicerat inlägg inför A-grill
  
- **Administrationsansvarig**
  - Lagt upp alla tidigare mötesprotokoll
  - Varit med på Geofika
  
- **Näringslivsansvarig**
  - Mailat resultat av omröstning kring vilka företag vi vill besöka till Sveriges Ingenjörer.
  - Hållit i geofika

## § 10. DISKUSSION

A-kit

- Penstore, Karolina är på dom för att få alla tillbehör till A-kit



Dokumentdatum: 2024-09-16

Utskriftsdatum: 2024-09-20

- Börja plocka ihop A-kit imorgon, 17:e september för att dela ut det vi har fått nu och resterande delas ut vid ett senare tillfälle

#### A-grill

- A-grill på onsdag, 18:e september och intresset har varit stort. Alla platser är köpta
- Biljetterna gick snabbt, efterfrågan har varit stor. Ska vi söka mer bidrag för att kunna släppa fler biljetter?
- Tanken är att släppa ytterligare 30 biljetter
- Aktiviteter under kvällen är en tipspromenad, spela kubb och hämta ut A-kit.
- Kriterier för bidraget har tagits upp av Suzette

#### Fotografering

- Datum för fotografering av gruppbilder och individuella bilder görs den 20:e september kl.12:00.

#### Tiktok utskott

- Fått mail angående hur vi vill göra med tiktok kontot
- Alternativ för kontot är att styrelsen tar över kontot gemensamt, om informationsansvarig vill ta hand om det eller om vi vill göra ett utskott för kontot.
- Lägg ut en instagram story med utskotten
- Ta reda på vilka regler som gäller för kontot

#### Fadderprojektet

- Suzette har gjort mapp för fadderprojekt med all planering och information om projektet.
- Förslag på datum för ihopparring, 30:e september under lunch
- Förslag på plats är heden, kläder efter väder med lunch på plats för faddrar och fadderbarn och någon lek. Alternativet är att boka ett klassrum.
- Para ihop faddrar med fadderbarn för att ge ut information, ge dem möjlighet att presentera sig för varandra och byta kontaktuppgifter.
- Tanken är att göra digitalt utskick med kort information också.
- Maillista till ettorna, Fredrik undersöker det
- Ihopparningen är fadderprojektet är event 1.



Dokumentdatum: 2024-09-16

Utskriftsdatum: 2024-09-20

**§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**

5-tek

- Bestämma vilka dagar vi kan delta
- 9:e - Simon, Ida, Nelly,
- 10:e - Isabella, Nellie, Karolina, Suzette, Fredrik, Ida, Ida

Mail från Sten

- Fredrik har koll på det

**§ 12. BESLUT****§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är den 23 september kl. 12:00.

**§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:51